
Z A P I S N I K 

sa 7. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2014. 

godini Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 28. i 29. maja i 10. juna 

2014. godine 

 

 

  Śednica je počela 28. maja u 12 sati i 30 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavali su, naizmjenično, dr Branko 

Radulović i Suljo Mustafić, potpredśednici Skupštine. 

  Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red 

śednice. 

 

          PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske    

partije  socijalista: 

         Kakva su očekivanja od turističke sezone 2014. i šta će Vlada učiniti da se 

pozitivni trendovi u ovoj granici ekonomije nastave? 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović. 

 

          2. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne 

partije: 

        S obzirom da ste, kako i sami priznajete, bez pritisaka ili ucjena “sa strane”, 

odustali od sprovođenja, u Vašem ekspozeu, najavljene spoljne politike, da li ste to 

uradili zbog zaštite vaših interesa ili interesa držaave Crne Gore? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

3. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, predśednik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije: 

        Što Crna Gora treba i može da uradi u procesu pridruživanja u NATO savez, 

posebno u dvije od četiri oblasti u kojima je do sada ocjenjivano da nijesu ispunjeni 

potrebni uslovi i standardi: vladavini prava, borbi protiv korupcije i organizovanog 

kriminala. Da li je u tom smislu, tokom nedavnih susreta i kontakata bilo konkretnijih 

ukazivanja na obaveze koje se pred Crnu Goru postavljaju, kao i na način i vrijeme 

u kojem bi se one mogle ispuniti, kako bi ishod bio pozitivan, tj. uslijedio poziv za 

učlanjenje. I, da li Vlada ima dodatne, kratkoročne planove aktivnosti za napredak 

u tom pravcu?  

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.  
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4. Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore:      

 Šta ste kao premijer učinili da upoznate nadležne državne institucije o 

okolnostima u vezi sa ubistvom Duška Jovanovića? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.  Odgovor je 

komentarisao Darko Pajović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. Odgovor na poslaničko pitanje dao je i Duško Marković, potpreśednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde.  

 

        5. Poslanik GENCI NIMANBEGU, u ime Kluba poslanika Albanskih partija 

(FORCA, AA) HGI i LPCG: 

        Što je Vlada Crne Gore uradila do sada i dali planira preduzeti nove aktivnosti 

u slučaju neuspješne privatizacije Solane Bajo Sekulić u Ulcinju kako bi se zaštitio i 

potvrdio stav (Zaključak) Vlade Crne Gore iz februara 2012. godidne kojim se 

potvrđuje namjena tog područja za proizvodnju soli; koje su mjere moguće od strane 

vaše Vlade kako bi se zaustavila agonija radnika Solane i omogućilo da se pokrene 

ovogodišnja proizvodnja koja je pod znakom pitanja zbog dugogodišnjeg niza poteza 

menadžmenta Solane koje sada rezultiraju totalnom devastacijom tog prostora; 

smatrate li da je dug od 22,000 eura za struju toliki da elektroprivreda Crne Gore (u 

većinskom državnom vlasništvu) ne može pronaći način da uključi struju kako bi se 

počela ispumpavati slatka voda sa područja solane i počela upumpavati morska 

voda. Takođe je interesantno čuti stav Vlade na zaključke Skupštinskih odbora za 

ekonomiju i Odbora za privatizaciju a u vezi stečaja u solani Bajo Sekulić? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Genci Nimanbegu, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. 

 

       6. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Da li Vlada, kroz unapređenje bilateralnih odnosa sa Kosovom, planira ukidanje 

takse za građane Kosova koji automobilima ulaze u Crnu Goru; da li postoji 

mogućnost obostranog ukidanja ove dažbine? 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.  

 

        Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice koji se odnosi 

na premijerski sat i odredio kraću pauzu. 

 

 

*  *  * 

 

     Śednica je prekinuta u 14 sati i 20 minuta, a nastavila u 14 sati i 40 minuta. 
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     Poslanička pitanja postavili su: 

 

       Potpreśedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i 

ministru pravde  

 

1. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

  Koliko je sredstava iz budžeta za neosnovano lišenje slobode isplaćeno licima 

koja su neosnovano lišena slobode, u periodu od kako Vi vršite funkciju ministra 

pravde, koji iznos i za koja krivična djela? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Azra Jasavić je 

komentarisala odgovor. 

        Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je potpredśedniku Vlade i 

ministru pravde postavio pitanje i poslanik Neven Gošović ali je opravdano odsutan 

da pitanje postavi usmeno.  

 

         Potpreśedniku Vlade i ministru vanjskih poslova i evropskih integracija 

 

1. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

1) Kojim je sve državljanima Ruske federacije, poimenično, Vlada Crne Gore 

uvela sankcije povodom ukrajinske krize, šta te sankcije konkretno znače 

(eventualni zabran ulaska u Crnu Goru, zamrzavanje ili oduzimanje pokretne i 

nepokretne imovine i novčanih sredstava koja ta lica posjeduju u Crnoj Gori, zabranu 

investiranja kapitala bilo od strane tih lica ili kompanija koje se mogu dovesti u vezu 

sa njima) i da li je izvršena procjena ekonomske i finansijske štete koju će Crnoj Gori 

nanijeti strikna primjena ove odluke? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Emilo Labudović je komentarisao 

odgovor i postavio dopunsko pitanje: Objasnite mi znači li to svojevrsno zamrzavanje 

diplomatskih odnosa između ove dvije zemlje? 

               dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i ministar vanjskih poslova i evropskih 

integracija odgovorio je na dopunsko pitanje. 

       2) U kojoj je fazi rad Komisije za razgraničenje na Prevlaci i da li su stvoreni 

uslovi za direktne i konkretne pregovore sa Republikom Hrvatskom o ovom 

teritorijalnom problem tim prije što ona, mimo odluke Ujedinjenih nacija o uvođenju 

privremenog režima na ovom poluostrvu, gazduje čitavom njegovom teritorijom 

uslovljavajući istovremeno i pravo na teritorijalno more kojim se proteže zamišljena 

granica? 
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Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Emilo Labudović je komentarisao 

odgovor. 

         

        Potpreśedniku Vlade i ministru za informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

 Šta su Vlada Crne Gore i Savjet za privatizaciju i kapitalne projekte uradili na 

realizaciji zaključaka Vlade u vezi statusa privatizacionih ugovora iz oblasti turizma, 

u kontekstu priprema za nastupajuću turističku sezonu i da li je u smislu praćenja 

realizacije ugovorenih obaveza sa nekim od hotela raskinut kupoprodajni ugovor, 

odnosno putem aneksa izmijenjen i o kojim se hotelima radi? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a mr Aleksandar Damjanović 

je komentarisao odgovor. 

 

       Predśedavajući dr Branko Radulović je obavjestio da nema prenosa śednice i 

odredio je kraću pauzu. 

 

*  *  * 

 

     Śednica je prekinuta u 15 sati i 30 minuta, a nastavila u 15 sati i 50 minuta. 

       Nastavljeno je sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 

 

2. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

Što će Vlada Crne Gore učiniti povodom kršenja člana 12. Zakona o budžetu 

za 2014. godinu od strane same Vlade Crne Gore?  

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Mladen Bojanić je 

komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

Da li su državni organi i druge nadležne institucije okončale aktivnosti u vezi 

utvrđivanja činjenica kako je došlo do toga da su izdaci iz Budžeta Crne Gore za 

porodiljska odsustva porasli sa 5.1 milion eura u 2005. godini na 22.3  miliona eura 

u 2012. godini, a da za toliko povećanje nema osnova u rastu prosječne zarade, 

povećanju broja novorođene djece i porodiljskog odsustva, niti u promjeni zakonske 

regulative; molim da se u odgovoru precizno navedu konkretne aktivnosti svakog od 
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nadležnih organa koje su preduzete, sadržaj njihovog nalaza u vezi sa navedenom 

problematikom i kome je sve nalaz dostavljen. Da li su aktivnostima nadležnih 

organa utvrđene zloupotrebe u vezi sa visinom priljavljene i isplaćene naknade za 

porodiljsko odsustvo i koliko je zbog toga oštećen Budžet Crne Gore, uz navođenje 

više isplačenih sredstava iz Budžeta po godinama od 2006-2013. godina, i uz 

navođenje naziva svih pravnih lica kojima je izvršena isplata refundacija porodiljskih 

odsustava u iznosu većem od stvarno pripadajućeg sa navođenjem iznosa više 

uplačenih sredstava po svakom pravnom subjektu; da li su protiv odgovornih lica u 

nadležnim organima vođeni postupci utvrđivanja njihove radno-pravne odgovornosti 

i kako su oni okončani; da li su zbog zloupotreba u vezi sa prijavljivanjem i isplatom 

povećanog iznosa refundacija naknada za porodiljsko odsustvo podnijete krivične 

prijave, kada su podnijete, protiv koliko i protiv kojih lica i u kojoj fazi je postupak po 

tim krivičnim prijavama? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Velizar Kaluđerović je 

komentarisao odgovor. 

 

         Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

1. mr DRITAN ABAZOVIĆ  

Da li Vlada ili ministarstvo poljoprivrede namjerava preduzeti neke aktivnosti u 

cilju revitalizacije maslinjaka u Vladanosu; koje su to aktivnosti i u kom periodu se 

mogu očekivati? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede 

i ruralnog razvoja, a mr Dritan Abazović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik dr STRAHINJA BULAJIĆ 

U kakvom su statusu udioničari zemlje u Grahovu koja je, uredbom Vlade br. 

02-3506, od 11. 09. 1992. godine ušla u kompleks poljoprivrednog zemljišta 

„Grahovo polje“? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik SRĐAN MILIĆ 

         Ko su izvoznici oble građe sa teritorije Crne Gore, kao i koja je količina 

uzvezene oble građe za period prethodnih 5 godina, po godinama, uz pojedinačan 

iznos količine izvoza po izvozniku, taksativno navođenje zemalja gdje se izvozi obla 
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građa, kao i novčane vrijednosti izvezene građe po godinama i direktnih prihoda 

države po tom osnovu; ko su koncesionari za šume, kao i da li je bilo koncesionara 

koji nisu izmirili obaveze i da li među njima ima onih koji se bave finalnom 

proizvodnjom namještaja? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

      Śednica je prekinuta u 17 sati i 15 minuta, a nastavljena śutradan 29. maja u 

10 sati i 10 minuta. 

        

       Predśedavajući Suljo Mustafić  je podśetio da se nastavlja sa pitanjima koja su 

za ovu śednicu postavljena dr Radoju Žugiću ministru finansija. 

 

 

       Ministru finansija: 

     

1. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ  

Koliko je u periodu od 01. 01 – 25. 05. 2014. godine otpisano kamate na 

poreske i carinske obaveze, shodno Zakonu o otpisu kamate na carinske i poreske 

obaveze („Sl. list Crne Gore, br. 61/13), ko su poreski, odnosno carinski dužnici 

kojima su otpisane obaveze i da li je ova mjera, po Vašem mišljenju, doprinijela 

rješavanju, zbog neadekvatne politike Vlade Crne Gore u dužem vremenu, 

akumuliranog poreskog i carinskog duga? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a mr 

Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik dr STRAHINJA BULAJIĆ 

Da li je imovina AMD „Milo Cicović“ iz Nikšića vlasništvo države ili je to 

vlasništvo bivših i sadašnjih članova i zaposlenih u tom društvu? 

  Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a dr 

Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Da li je 

zakonom precizirana mogućnost da imovinu AMD „Milo Cicović“ iz Nikšića neko ko 

nije bio njegov radnik ovu organizaciju, u formi NVO, prepiše na sebe i slovi kao 

osnivač tog AMD, odgovor traži i u pisanoj formi. 
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3. Poslanica SNEŽANA JONICA 

Tražim da mi dostavite Odluku vlade o izdavanju garancije preduzeću Melgonia- 

Primorka donijetu na sjednici 1. jula 2010. godine, kao i informaciju o tome da li je 

firma Melgonia-Primorka nakon toga sredstva dobijena od NLB banke na osnovu 

navedene garancije upotrebila za “investiciona ulaganja, pokretanje proizvodnje i 

isplatu obaveza prema radnicima”, te da mi dostavite preciznu informaciju o načinu 

utroška sredstava dobijenih na osnovu kredita kod NLB banke u iznosu od 14,4 

miliona eura, kao i podatke koji iznos je utrošen i za koja investiciona ulaganja, koji 

iznos je utrošen za pokretanje proizvdnje i koja proizvodnja pokrenuta i koji iznos je 

utrošen za isplatu obaveza prema radnicima i to tadsativno za zaostale zarade, 

socijalni program i povezivanje radnog staža. Imajući u vidu da je Vlada Crne Gore 

izvršila 31. marta 2014. godine plaćanje cjelokupnog duga po garanciji NLB 

Montenegro Banci a da Vas je Klub poslanika SNP-a 5. marta podsjetio na tu 

obavezu, ponavljam pitanje na koje ni tada niste odgovorili u cjelosti: Da li je u 

slučaju preduzeća Melgonia Primorka država oštećena, ukoliko jeste na koje sve 

načine i šta je preduzeto po tom pitanju od strane Vlade Crne Gore. Da li Vam je 

poznato da su se u poslednje vrijeme u ovoj fabrici desila dva požara u kojima je 

uništen značajan dio imovine. Prije ovih požara koji su se desili nedavno sva 

najvrednija oprema je isječena i prodata, a poznato je široj javnosti da je ova fabrika 

raspolagala pogonima za proizvodnju i preradu maslina i maslinovog ulja, linijama 

za preradu i proizvodnju sokova, linijom za uslužno punjenje koka kole. Fabrika je 

raspolagala sa veoma savremenim pogonom za proizvodnju pare bez koje nema 

prehrambrene industrije ili proizvodnje ovakve proizvodnje.  

   Odgovor traži i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Snežana Jonica je komentarisala odgovor.   

 

          Ministaru održivog razvoja i turizma: 

 

1. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ 

          Izmjene i dopune zakona o budi  su donesene prije par mjeseci i što je 

Ministarstvo i ministar poduzelo za pravilnu implementaciju i nadzor istog? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN MILIĆ    

           U periodu od 2006. a do 1. 05. 2014. godine, koliko je bilo stranih direktnih 

investicija iz država koje pripadaju grupi najrazvijenih evropskih zemalja (G8), kao i 

koliki je broj noćenja i priod od turizma iz G8 grupe zemalja ostvaren? Podatke dati 
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po godinama, a strane direktne investicije dati u odnosu na sektor gdje se 

investiralo. 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

Građani Herceg Novog su preko medija obavješteni da je završen tenderski 

postupak privatizacije ostrva Mamula, u tenderskom postupku u kojem opština 

Herceg Novi nije učestvovala. Zbog čega je javnost i lokalna uprava izostavljena iz 

zvanične procedure davanja u dugoročni zakup ostrva Mamula. 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik DANKO ŠARANČIĆ 

          Koje je konkretne mjere i radnje preduzelo vaše ministarstvo i Agencija za 

zaštitu životne sredine na rješavanju problema iz oblasti ekologije i zaštite životne 

sredine na području Mjesne zajednice Šula, opština Pljevlja, povodom devastacije 

prirodnih resursa planine Ljubišnje od strane preduzeća Gradir montenegro doo 

Nikšić? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Danko Šarančić je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

          Tokom 2007. godine počela je izgradnja objekta na lokalitetu Fusha e Topave, 

na jugo zapadnom dijelu Kalaje (Stari Grad) u Ulcinju. Već duži period na objektu se 

ne izvode radovi i betonska građevina sa crvenim ciglama, koja ne priliči objektu 

kulture, predstavlja vizuelnu i prostornu devastaciju Starog grada i našeg kulturnog 

nasljeđa. Zabrana izvođenja radova je na snazi i na objektu se ne izvode nikakvi 

radovi već više godina. Nedavno je, u martu mjesecu, na nezaštićenoj građevini 

došlo i do ozljede osnovnoškolca koji je pao u nezaštićenu jamu koji je investitor 

iskopao tokom gradnje i samo pukom srećom nije došlo do fatalnih posljedica. 

Stoga smatram da su potrebne odlućne i proaktivne mjere od strane ministarstva 

kako bi se sprovele radnje kojima bi se ovaj devastirani prostor uskladio sa planskim 

dokumentima i konzervatorskim uslovima koji je izdat od strane cetinjskog zavoda. 

Što su slijedeći koraci koje vaše Ministarstvo planira preduzeti u vezi sa ovim 

objektom koji je kako sam i dobi pisani odgovor od strane ministra Kulture i od Vas 

lićno da: niti je na mjestu niti u veličini za koji je izdata građevinska dozvola 2007. 
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godine; izmjene planske dokumentacije kojom bi se legalizovala ovakva uzurpacija 

nije u toku kao što nije niti potrebna niti pravićna. Dali su predstavnici Ministarstva 

ili Uprava za zaštitu spomenika kulture posjetili pomenuto gradilište dali su ostvarili 

saradnju sa nadležnim ministarstvom Kulture i Opštinom Ulcinj; ako jesu molim da 

mi dostavite eventualne zapisnike ili zakljućke. Dali ovakav atak na Spomenik 

Kulture koji ima Stari grad kao dio kulturne baštine zaslužuje ovakvu inertnost 

nadležnih državnih organa? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

6. Poslanik RADOSAV NIŠAVIĆ  

          Kada će poćeti sa realizacijom projekat otvaranje i valorizacije Novakovića 

pećine u turističke svrhe na lokalitetu tomaševa; i nastavak na bušotini 

termomineralnih voda na lokalitetu kisele vode u opštini Bijelo Polje? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Radosav Nišavić je komentarisao odgovor. 

 

        Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ 

       Dokle je stigla istraga povodom učestalih havarija na preostalim postrojenjima 

Solane „Bajo Sekulić“ u Ulcinju koje su, više nego očigledno smišljene, organizovane 

i sprovedene kako bi se spriječilo preuzimanje ove fabrike od strane radnika i 

obnovila proizvodnja soli u njoj? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

U kojoj je fazi inplementacija Zakona o izboru odbornika i poslanika, tačnije 

njegov dio koji se odnosi na vođenje biračkih spiskova i elektronsku indetifikaciju 

birača? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Kada će se izvršiti uparivanje registra prebivališta koji je u posjedu Ministarstva 

unutrašnjih poslova sa prebivalištima koja se vode kroz birački spisak? 
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       mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje .  

 

3. Poslanica SNEŽANA JONICA 

        Da li ste upoznati sa preporukama iz Rezolucije Parlamentarne skupštine 

Savjeta Evrope "Pristup državljanstvu i efektivna primjena Evropske konvencije o 

državljanstvu", koja je donijeta na aprilskom zasijedanju PSSE; da li smatrate da je 

ova Rezolucija razlog više da se pristupi primjenama Zakona o crnogorskom 

državljanstvu, u skladu sa predlogom Zakona koji je u skupštinsku proceduru 

predao Klub poslanika SNP Crne Gore. Koliko je zahtjeva za prijem u crnogorsko 

državljanstvo u ovom trenutku u proceduri, a da je istekao zakonski rok za 

odlučivanje po njima, koliko je od stupanja zakona na snagu zahtjeva pozitivno 

riješeno, koliko odbijeno, koliko odbačeno. Koliko je lica podnijelo zahtjev i dobilo 

državljanstvo po osnovu člana 41v Zakona; za koja lica ste dobili predlog po članu 

12 Zakona od predsjednika Crne Gore, Vlade i Skupštine od 1. jula 2013. godine do 

danas, a za koja lica ste dobili u istom periodu mišljenje odgovarajućeg državnog 

organa, takođe po članu 12 Zakona? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: 

Objelodanite spisak lica za koje je podnijet zahtjev za prijem u crnogorsko 

državljanstvo po osnovu člana 12 Zakona o crnogorskom državljanstvu za periodu 

1. 07. 2013. godine do 27. 05 . 2014. godine? 

        mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje .  

 

        Predśedavajući dr Branko Radulović je obavjestio da nema prenosa śednice i 

odredio je kraću pauzu. 

*  *  * 

 

       Śednica je prekinuta u 13 sati, a nastavila u 13 sati i 05 minuta. 

       Nastavljeno je sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 

 

4. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

Kakva saznanja imate o postojanju medijske mafije u Crnoj Gori; da li ona 

postoji i na koji način djeluje, kao i, ukoliko ste utvrdili da postoji, koje akcije 

preduzimate kako bi se njen negativan uticaj eliminisao? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a mr Dritan Abazović je komentarisao odgovor.   
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5. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

       Da li je Ministarstvo unutrašnjih poslova zatražilo i dobilo informaciju od 

gradonačelnika Glavnog grada Podgorica u vezi sa preduzetim aktivnostima na 

pripremi nove Odluke o mjesnim zajednicama; da li je Ministarstvo unutrašnjih 

poslova izvršilo upravni i inspekcijski nadzor u Glavnom gradu i ako jeste što je sve 

utvrđeno nalazom nadležne inspekcije tog Ministarstva; Molim da mi uz odgovor na 

ovo poslaničko pitanje dostavi i kopija informacije gradonačelnika Glavnog grada 

koju je to Ministarstvo zatražilo, kao i kopija nalaza utvrđenog upravnim i 

inspekcijskim nalazom? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor. Poslanik mr Dritan Abazović 

koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja stavova.  

 

6. Poslanik dr NOVICA STANIĆ 

1)  Ko je kriv što u Pljevljima, na parkingu ispod Stražice, od 2010. godine 

propada šest specijalnih vozila (tipa ATEGO 1528 AF4 komada 4 i prateća vozila sa 

7000 komada 2) za gašenje šumskih požara i spasavanja, čija je nabavna vrijednost 

2.233.179,00 eura  sa kamatom  euribord + 2,3% na period otplate od 20. godina; 

Zašto je MUP ili VLada promijenio rok otplate sa 20 na 10 godina, čime su izigrani 

ponuđači na tenderu za izbor najpovoljnije ponude kreditnim putem za nabavku 

vatrogasnih vozila, koji su ponudili niže cijene za 30% i više uz rok otplate od 10 

godina, ali su njihove ponude odbijene, jer je uslov prema tenderu bio 20 godina; 

da li je uništena tenderska dokumentacija u požaru koji se dogodio 19. marta 2010. 

godine u 16:30č u zgradi MUP-a u Podgorici; Konačno, šta će Vlada i Vaše 

Ministarstvo uraditi da se krivci kazne, a Opština Pljevlja dobije adekvatna vozila za 

gašenje šumskim požara i spasvanje, pošto pomenuta, po tehničkim 

karakteristikama, ne odgovaraju uslovima u konfiguraciji terena na području 

Pljevaljske opštine? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a dr Novica Stanić je komentarisao odgovor.   

2) Zbog čega Područna jedinica Pljevlja nije spriječila, iako je više puta bila 

obaviještena, da naoružana lica, koja su bila angažovana od strane izbornog  štaba 

DPS-a, a koja nisu iz Pljevalja, ugrožavaju sigurnost građana Pljevalja, i šta nadležni 

organi planiraju da preduzmu zbog zloupotreba državnih resursa a u službi 

Demokratske partije socijalista (naselje Potrlica – kuća Čolovića – Birotehnički 

institut Podgorica, Služba za selekciju stoke i dr), i kupovine glasova od strane 

istaknutih funkcionera DPS-a Joka Đačič i drugih? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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         Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a dr Novica Stanić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Molim Vas da mi odgovorite kakava je moja bezbedonosna situacija posle ovog 

postavljenog poslaničkog pitanja.  

         mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje. 

         Poslanik Srđan Milić koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja 

stavova.  

 

7. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

       Koje mjere će Ministarstvo unutrašnjih poslova preduzeti na pronalaženju 

učinilaca krivičnih djela  povreda sloboda opredeljenja pri glasanju i drugih krivičnih 

djela  protiv  izbornih prava, počinjenih u periodu izborne  kampanje i dana 25. maja 

2014. godine održanim lokalnim izborima u Crnoj Gori. 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Neven Gošović je komentarisao odgovor. 

 

      Ministru rada i socijalnog staranja: 

1. Poslanik JANKO VUČINIĆ 

      U kojoj je fazi realizacije projekat izrade socijalnog kartona, da li će njime biti 

obuhvaćeni svi građani Crne Gore i kada se očekuje njegov završetak? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 

       Ministru zdravlja: 

 

1. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

        Privatizacijom vojne bolnice Meljine predviđeno je da zdravstveni kapaciteti 

ostanu u funkciji i obezbijede građanima Herceg Novog određenu vrstu zdravstvene 

zaštite. Interesuje me stav ministarstva da li su ispunjene ugovorne obaveze i da li 

je ministarstvo zadovoljno kvalitetom usluga koje vojna bolnica Meljine pruža svojim 

pacijentima. Na koji način se vrši kontrola kvalaiteta tih usluga i kada je ta kontrola 

izvršena. Koliko je država u toku 2013. godine platila na ime usluga vojnoj bolnici 

Meljine i po kojim specifikacijama. Koji državni organ kontroliše ispravnost faktura 

ispostavljenih državi sa medicinskog aspekta i kada je ta kontrola zadnji put 

izvršena. Koliko iznosi dnevna faktura za hranu koju bolesnici primaju i ko kontroliše 

kvalitet tih usluga. Da li je vojna bolnica Meljine obavijestila nadležno ministarstvo i 

kojim aktom da postoji bilo koja vrsta problema koja bi mogla da se odrazi na kvalitet 

zdravstvene zaštite građana Herceg Novog. 
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      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, a 

Obrad Gojković je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Interesuje me 

kardiološka rehabilitacija u Institutu Igalo? 

       dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja odgovorio je na dopunsko pitanje. 

 

        Ministru ekonomije: 

 

1. Poslanica DRAGINjA VUKSANOVIĆ 

Koje radnje je Ministarstvo ekonomije preduzelo povodom ispunjenja obaveze 

o donošenju podzakonskih akata u cilju pune implementacije Zakona o dopunama 

Zakona o državnim i drugim praznicima? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Draginja Vuksanović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik JANKO VUČINIĆ 

        Šta je urađeno povodom zaključaka Komisije Skupštine Crne Gore za praćenje 

i kontrolu postupaka privatizacije, usvojenih na sjednici Komisije, održanoj 7. maja 

2014. godine, a povodom situacije u Solani "Bajo Sekulić" AD Ulcinj?  

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik DANKO ŠARANČIĆ 

       Na koji način je preduzeće "Vekra Jakić" iz Pljevalja dobilo koncesiju na 

eksploataciju kamena iz kamenoloma „Bušnje“, obzirom da je ugovor o koncesiji sa 

Vladom zaključilo, sada nepostojeće preduzeće GP "Građevinar" iz Pljevlja?  

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Danko Šarančić je komentarisao odgovor. 

 

        Predśedavajući dr Branko Radulović je obavjestio da nema prenosa śednice i 

odredio je kraću pauzu. 

 

*  *  * 

 

        Śednica je prekinuta u 13 sati i 30 minuta, a nastavila u 14 sati. 

        Nastavljeno je sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 
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         Ministru za ljudska i manjinska prava 

 

1. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

         Kada će se riješiti status Crnogorske pravoslavne crkve kao institucije iz čije je 

duhovnosti proistekla svijest o nezavisnosti i suverenitetu države Crne Gore i kada 

će stići u skupštinsku proceduru Prijedlog zakona o vjerskim zajednicama? 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Suad Numanović, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 

        Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ 

       Molim da mi odgovorite koliko je, od početka aktivnosti na infrastrukturnom 

projektu autoputa Bar - Boljare, do sada potrošeno na plansku, projektnu i 

tendersku dokumentaciju. Molim da mi u odgovoru date specifikaciju i hronološki 

pregled utrošenih budžetskih sredstava. Iako to nije u Vašem resoru, da li imate 

podatke koliko je do sada utrošeno na eksproprijaciju i koliko će iznositi vrijednost 

eksproprijacije u urbanom području Podgorice.  

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a dr Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ  

       Što se događa sa davno planiranom izgradnjom zaobilaznice iznad Kotora, od 

Škaljara preko Dobrote do Ljute, za koju je davno urađena, a kasnije inovirana 

planska dokumentacija, a bila su obezbijeđena i sredstva? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Zašto Direkcija javnih radova Crne Gore, Kotoru bez sumnje najznačajnijem 

crnogorskom kulturno-istorijskom gradu, nije u ovoj godini obezbijedila kroz svoj 

program investicija, gotovo nikakva sredstva za razvoj?  

 

*  *  * 

 

        Śednica je završena 29. maja u 17 sati a nastavljena 10. juna u 12 sati i 10 

minuta.  

 

        Predśedavajući Suljo Mustafić  je podśetio da se nastavlja sa pitanjima koja su 

za ovu śednicu postavljena Slavoljubu Stijepoviću, ministru prosvete. 
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1. Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ 

  Zašto još uvijek nije počela davno obećana gradnja zgrade škole za osnovno 

muzičko obrazovanje u Ulcinju? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik dr RADOSAV NIŠAVIĆ 

Zašto ministarstvo prosvjete odnosno njegov resor, zavod za školstvo zadnjih 

godina ne dodeljuje stručna zvanja prosvjetnim radnicima, kao što su nastavnik 

mentor, nastavnik pedagoški savjetnik i nastavnik istraživač? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

dr Radosav Nišavić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

Zbog čega Ministarstvo prosvjete permanentno krši ustavnu odredbu sadržanu 

u članu 75 Ustava Crne Gore kojom se garantuje besplatno osnovno školovanje i 

zašto, shodno njoj, ne obezbijedi besplatne uđbenike i nastavna sredstva za sve 

osnovce u Crnoj Gori? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanica dr dr JELISAVA KALEZIĆ 

      Molim da mi odgovorite šta planira Ministarstvo prosvjete i Vi lično da se 

omogući, shodno  zakonu, besplatno osnovno školovanje u vezi sa realizacijom 

programa „Škola u prirodi“. Sadašnja praksa je da troškove snose roditelji, iako je 

taj program dio obaveznog školskog programa. Koliko djece je obuhvaćeno ovim 

programom i da li je rađena aproksimacija troškova za realizaciju navedenog 

programa? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a  

dr Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

 

 

*  *  * 

 

          Śednica je završena 10. juna u 12 sati i 55 minuta. 
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 Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/14-8/3 

    Podgorica, 10. jun 2014.godine 

 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

   mr Damir Davidović          

                                                                                         Ranko Krivokapić 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

  

 

 

       

 

 

 

 

    


